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Hei. Siden vi er en ny forening har vi ikke så mye å si. Men. Vi syns at behandligstid kunne blitt 
kortere og at tilskudd kunne søker samtiligere før andre tilskudd er ferdig-behandlet. Vi som ny 
forening syns det blir det stor belastning når vi skal arrangere aktiviteter for medlemmer våre.  
 
Og ikke minst syns vi at ungdomsforening kunne ha hatt 1 gang i året møte med 
kulturdepartment om å komme kontakt med. Siden vi er en ny og første og eneste tsjetsjensk 
ungdomsforening syns vi at det er viktig å komme i møte med Kulturdepartment.  
 
 
Med vennligst hilsen: Styret for Tsjetsjensk Ungdomsforening/ Styreleder: Beckhan Saiew 


